
主⽇日学家庭反馈单

写给⽗父⺟母：
这张反馈单让您知悉您的孩⼦子今天在主⽇日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，⼀一个建议的活动来巩固课程内容，

还有⼀一个简短的祷告。参与以上内容并和孩⼦子交流，对你和孩⼦子都会⾮非常有益。

所学内容：

今天，你的孩⼦子学习了了耶稣治好⼗十个得了了可怕的⼤大麻⻛风病⼈人的故事。虽然耶稣治好了了全部
⼗十个⼈人，但仅有⼀一个⼈人回来说谢谢。这节课孩⼦子学习到，表达感激和说谢谢，不不仅对神很
重要，⽽而且对其他⼈人也很重要。（使⽤用的经⽂文：路路加福⾳音17:11-19）

牢记神的话语：

“你们要称谢耶和华，因祂本为善。” 诗篇135:1上

⼀一周⾥里里跟孩⼦子要多练习这节经⽂文。这不不仅会帮助孩⼦子记住这节经⽂文，也会帮助他/她巩固
课堂⾥里里所学的内容。

建议的亲⼦子活动：

玩⼀一个简单的游戏，名字叫做“我为……感谢神”

选择⼀一个房间或其他地⽅方。可以是在购物商场，外⾯面的公园，或在家⾥里里。跟孩⼦子轮流迅速
地从1数到10，搜寻这个地⽅方的各种东⻄西。数到10后，你必须迅速说出你看到的⼀一个事
物，并分享为什什么因它表示感谢。⽐比如，在公园的时候，你可以这么说，
“1,2,3,4,5,6,7,8,9,10；我因着那棵树感谢神，因为它为我们遮阳，树叶也漂亮。” 快速地
轮流⼏几分钟。也可以在⼀一周去过的不不同地⽅方玩这个游戏。

每天的祷告： 

亲爱的主，感谢你赐给我这所有奇妙的祝福。特别感谢你赐给我们你的⼉儿⼦子耶稣。帮助我
在⽣生命的每⼀一天都感谢你。在⼈人们好好地对待我或为我做⼀一些特别的事情时，帮助我记住
向他们表示感谢。阿们。 
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SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE 

To parents: 
This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to 
Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being 

involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you. 

What We Learned: 

Today, your child learned about the time Jesus healed ten men with a terrible disease 
called leprosy. Although Jesus healed all ten men, only one came back to say thank you. 
This lesson taught your child the importance of showing gratitude and saying thank you 
not only to God, but to others as well. (Scripture used: Luke 17:11-19) 

Words to Remember: 
 

"Give thanks to the Lord, for he is good." Psalm 136:1a NIV 

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help 
your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she 
learned during class.  

Suggested Parent/Child Activity: 
 

Play a simple game called "I Thank God for ..." Choose a room or other area. It can be at 
the mall, outside in the park, or at home. Take turns with your child searching the area 
while quickly counting from one to ten. After getting to ten, you must quickly name 
something you can see and share why you are thankful for it. While in the park you can 
say for example, "One, two, three, four, five, six, seven, eight, nine, ten; I thank God for 
that tree because it gives shade and the leaves are pretty." Alternate quickly back and 
forth for several minutes. Also, try playing this game in different areas you visit during the 
week. 

 

Daily Prayer: 

Dear Lord, thank You for all of the wonderful blessings You give me. Thank You so much 
for Your son Jesus. Help me remember to be thankful every day of my life. When people 
treat me nice or do something special for me, help me remember to tell them thank you. 
Amen 
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